
På styrelsemötet den 17 juli diskuterades följande: 

Föregående mötesprotokoll. Christer Jansson rapporterade att det behövs wifi för att kunna använda 

en skrivare med bluetooth. Han går vidare och kollar om vi ska använda mobilt bredband eller en 

mobiltelefon med kontantkort. Han berättade vidare om sin forskning beträffande laddningsstationer 

för elbilar på Västervall. Transportcentralen är det företag som ligger närmast som har 

laddningsstationer. Vi kanske kan hyra in oss? Den som laddar får naturligtvis betala för den tid, s0m 

laddningsstationen används. 

Lisa berättade att hon låtit besikta den ”gamla” släpkärran. Det påpekades att det behövs nya däck 

till nästa säsong. Mötet beslutade att Lisa fixar nya däck plus en ny skiva, som vi kan lägga uppe på 

den gamla. Den nya blanketten för släpkärrorna som diskuterades på förra mötet beslutade vi att 

strunta i. Det visar sig att det är handhavandefel, brist på kompetens, när det gäller att koppla 

kärran. Då hjälper det inte med en blankett att fylla i och att intyga att allt är i sin ordning när man 

lämnar tillbaka kärran. 

Ekonomisk rapport. Kassören rapporterade att hon fått in 1.600 kr för ”övernattning”. Ibland kan det 

vara problem att veta vad det är som medlemmar betalar, eftersom de inte skriver vad det är de 

betalar för. 

Status – inglasning av dansbanan, Inglasningen är klar. Nu återstår bara målning.  Det är tydligen inte 

så lätt att få tag i målare, som ställer upp ideellt. På nästa års arbetsdagar ska byggnaderna 

prioriteras, inte ogräset.   

Rapporter 

a)     Arbetsdagar 5/6 och 3/7. Den 5/ 6 deltog 6 medlemmar och målade på tombolan och 

dansbanan. Den 3/7 deltog 20 medlemmar med diverse uppdrag. 

 b)     Uthyrning. Peter överlämnade listan på de som hittills hyrt för övernattning till kassören. 

 c)     Råttbekämpning Nomor. Avtalet är påskrivet. Nomor har placerat ut kontrollstationer. 

 d)     Park Slide‐ Problemet är anmält till Naturvårdsverket. Kommunen gör inget åt det i år. När 

slänten vid vallen klipptes, körde bara runt Park Slidet. Det är mycket viktigt att man bekämpar Park 

Slide på rätt sätt. Förhoppningsvis tar kommunen sig an det nästa år. 

Arbetsfördelning i styrelsen in framtiden. Diskuterades hur arbetsfördelningen ska vara i framtiden. 

Inkomna skrivelser. Inträdesanmälan och kontrakt för stuga 85: Som ny medlem godkändes Christina 

Johansson, Kråksmåla 129, 382 74 ALSTERBRO. nträdesanmälan och kontrakt för stuga 130: Som ny 

medlem godkändes Hanna Bråhn, Utterkull 6, 333 78 BURSERYD. 

Övriga frågor. Toalettstolen i föreningslokalen, träringen har spruckit. Det behövs köpas en ny. Ett 

badrumsskåp skulle också vara önskvärt. Det diskuterades hur köket ska vara utrustat nu när vi hyr ut 

det för övernattning. Ska det vara komplett utrustning för fyra personer? 

Diskuterades även om inköp av kylskåp till sidorummet på dansbanan. Finns en firma som säljer 

begagnade vitvaror i närheten. 

Lisa berättade att nya placeringen för boulebanan blir i kanten av fotbollsplanen mot stuga 170. Hon 

efterlyser en snickarduglig som vill ställa upp och hjälpa till. 

En ramp till dansbanan och även till föreningslokalen diskuterades. det är svårt att komma in med 

rollator.  



Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Mötet beslutade att vi träffas klockan 11:00 lördagen den 13 

november i föreningslokalen på Västervall. 

 


